
Z Á P I S  

z veřejného zasedání zastupitelů obce KOSOŘICE
konaného  dne  07. října 2009 

Přítomni:   Ing.  Tomáš Poslt,  Václav Vávra,  Jiří  Hruška,  Věra Králová,  Denisa  Mojžíšová 
Pýchová, Jiří Cerman  
Omluveni: Jaroslav Kovář  
Dále byli přítomni občané obce dle presenční listiny.

Jednání zahájil v 17:09 hodin a řídil starosta obce Ing. Tomáš Poslt  a  konstatoval,  že jednání 
zastupitelů je usnášeníschopné.

Navržený program zasedání:
1. Volba návrhové komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
2. Kontrola minulého zápisu
3. Zřizovací listina Mateřské školy Kosořice 
4. Prodej pozemku p. č. 541/19 v k. ú. Kosořice  
5. Rozpočtová opatření   
6. Zprávy z činnosti OÚ 
7. Návrh usnesení   
8. Diskuse  

Program byl bez připomínek a doplnění přijat 
 schváleno 6 hlasy

proti 0

K bodu 1.
Zapisovatelka: Kovaříková Jaroslava schváleno 6 hlasy

proti 0
Návrhová komise: Hruška Jiří 

Cerman Jiří    schváleno        6 hlasy
proti 0

Ověřovatelé zápisu: Mojžíšová Pýchová Denisa    
Králová Věra schváleno 6 hlasy

proti 0
K bodu 2.
Kontrola minulého zápisu:

- nebyly uloženy žádné úkoly

K bodu 3.
Zřizovací listina pro Mateřskou školu Kosořice
Tisk  zastupitelům  předán  v předstihu.  V návaznosti  na  zřizovací  listinu  je  i  smlouva  o 
bezplatné zápůjčce budovy č.p. 31 a přilehlého pozemku k využívání MŠ. 
Zřizovací listina  schválena schváleno 6 hlasy

proti 0
Smlouva o bezúplatné výpůjčce budovy a přilehlého pozemku schváleno 6 hlasy

proti 0
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K bodu 4.
Prodej pozemku p. č. 541/19 v k. ú.  Kosořice
Jedná se o pozemek k zarovnání stávajícího pozemku, který vlastní p. Částka, ing. Hrubeš a p. 
Hrubešová směrem k rybníku Návesní.  Nejedná se o stavební  parcelu.  Záměr  prodeje byl 
vyvěšen od 22. 09. 2009. Dle znaleckého posudku byla cena stanovena na 16,38 Kč za m2. 
Dle vyhlášeného záměru prodeje byla stanovena minimální cena 20 Kč/m2. Na základě tohoto 
záměru prodeje se přihlásili jako jediní zájemci výše uvedení vlastníci sousedního pozemku. 
Byl dán návrh na prodej pozemku těmto zájemcům.
Připomínka  zastupitelů  –  pro  příště  se  zamyslet  nad  cenou  prodeje,  aby  nedocházelo  ke 
spekulacím. Prodejní cena je přiměřená. Prodej schválen   

schváleno 5 hlasy  
zdržel  1 hlas

K bodu 5.
Rozpočtová opatření č. 5 – příjmy: dotace na výpočetní techniku, příspěvky OÚ na provoz 
MŠ; výdaje: použití dotace na výpočetní techniku, dokumentace k ČOV

schváleno 6 hlasy
proti 0 

Rozpočtová opatření č. 6 – příjmy: dotace z FROM na komunikaci před sběrným místem, 
plnění Kooperativy za poškozené vedení VO a místního rozhlasu, dotace na volby do PS; 
výdaje: úhrada dokumentace na č.p. 45

schváleno 6 hlasy
proti 0

K bodu 6.
Zprávy z činnosti OÚ:
• starosta  obce  podal  informaci  o  probíhajícím  jednání  o  budově  č.  p.  45  –  vyřešeno 

zástavní právo na budovu, zůstává dorovnání platby p. Pavlíčkovi – proběhne konzultace 
s právničkou

• byla  podána  v Praze  na  SZIF  žádost  o  dotaci  z PRV  na  dotaci  na  akci  „Rozšíření 
občanského  vybavení  v obci  Kosořice“  –  rekonstrukce  objektu  č.  p.  45,  rekonstrukce 
hřiště na víceúčelové sportoviště – finanční náklady dle projektu by činily 13,9 mil. Kč vč. 
DPH (DPH není uznatelná položka), dotace do výše 90% by činila 10,5 mil. Kč  

• akce Lesopark – dotaci máme schválenu, ale dosud nebylo vydáno konečné rozhodnutí; 
s ing.  Chmelickým (Rybářství Chlumec) bude řešena otázka odtoku vody z rybníka při 
výlovu tak, aby neznečisťovala již vyčištěný odtok.  

• akce  chodníky  a  rekonstrukce  komunikace  před  sběrným  místem  –  je  nutno  dořešit 
oplocení nové plochy sběrného místa – byl doporučen opět ostnatý drát nad oplocení kvůli 
krádežím  železa;  k  přesunutí  kontejnerů  dojde  po  úplném  vytvrdnutí  nového  potahu 
komunikace;  budou  dokončeny  terénní  úpravy  okolí  –  odstranění  kamenů,  dokončení 
kanálů

• zůstává  otázkou  kam kontejner  na  bioodpad – nutno  hledat  umístění  kontejneru nebo 
plochy na jiné místo přístupné pro občany

• kjako každoročně se objevil problém s množstvím projíždějících nákladních automobilů 
s řepou  přes  obec  –  jednáno  s p.  Hruškou  (pracovníkem Cukrovaru)  -  dopravci  mají 
stanoveny trasy, které by řidiči měli dodržovat, ale někteří tak nečiní. V případě dalšího 
navýšení dopravy je nutno kontaktovat starostu obce, který bude dle dohody s p. Hruškou 
podnikne opatření ke kontrole těchto nákladních automobilů (fotografie s číslem, časem a 
místem průjezdu).
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Obec tíží  i  nedodržování  předepsané  rychlosti  projíždějících  vozidel.  Místostarosta  se 
informoval o možnostech nákupu měřiče s kamerou – jeden měřič by stál kolem 80 tis. 
Kč. Pro sledování všech příjezdů do obce by byly potřebné 4 radary. Bude dále řešeno.

• trafostanice před vodárnou byla opravena a barevně sladěna s vodárnou; zůstává provést 
výsadbu krycí zeleně. 

• pověření  finančního  výboru  –  příprava  rozpočtu  obce  na  rok  2010,  zamyslet  se  nad 
stanovením podmínek pro získání dotací jednotlivých organizací, vč. zhodnocení akcí, na 
které byla dotace poskytnuta.

K bodu 7.
Návrh na usnesení 
Návrh na usnesení předl Jiří Hruška   

schváleno 6 hlasy 
proti 0

K bodu 8.
Diskuse
Cerman Jiří – před Horákovými na prostranství jsou kameny – problémy se sekáním
Vávra Václav – před dokončením celé akce budou provedeny konečné terénní úpravy
Vávra Václav – 3 parcely k výstavbě RD – jednáno o přípojkách vody, plynu – dohodnout se 

zájemci o parcely, kterých zdrojů budou využívat
Vávra Václav – jednání s p. Kukrálovou akce Lesopark – projekt neřešil výškové rozdíly u 

budovy č. 117 – terénní úpravy budou provedeny tak, aby nebyl poškozován 
RD; provedena úprava koryta – žlabovky a zatravňovací tvárnice tak, aby 
nedocházelo k vymílání zeminy

 

Závěr zasedání provedl starosta obce v 18:07 hodin. Poděkoval všem za účast. Další zasedání 
by se mělo konat dle plánu dne 2.12.2009 od 17:00.
 

Zapsala: Kovaříková Jaroslava

Ověřovatelé: Mojžíšová Pýchová Denisa        
Králová Věra           

……………………….. ……………………………
Ing. Tomáš Poslt Václav Vávra 
starosta obce místostarosta obce
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